



The Restigouche River Watershed Management Board (RRWMC) is a non-profit organization that manages various programs related to the protection and conservation of Atlantic salmon. To answer to the needs of a new contract, the RRWMC is seeking to fill four pool warden positions:

The masculine gender is used to lighten the text.

Salmon pool warden team leader (2 positions)

Job description :

- To promote the protection of Atlantic salmon in the Restigouche River watershed.
- Enforce maintenance and operation of workplace infrastructure (generator, lighting, retention barrier, trailers)
- Maintenance of nearby Crown Reserved Fishing Sites
- Deploy and use monitoring technology tools
- Field patrol for wildlife protection
- Responsible of team communication and daily activities report
- Will answer to the regional supervisor

Requirements :

- Physical fitness
- Bilingual an asset
- Ability to work in a team
- Possessing a driver's license and vehicle
- Respect of health and safety procedures

Profile :

- Has wildlife protection training or related experience
- The ideal candidate demonstrates initiative, integrity, can understand all activities taking place on the river and possesses interest in the conservation of salmon
- Good ability to work in an isolated environment for extended periods of time
- Mechanical maintenance is an asset (generator, pumps, etc.)

Work conditions :

Workplace: Northwest Upsalquitch River Retention Barrier (10 Miles pool)

Salary to be determined based on experience

Seasonal work for 16 to 18 weeks

Working schedule of 7 days on and 7 days off.

Anyone interested in this position must send their Curriculum Vitae by internet to restigouche@globetrotter.net or by mail to CP 995, Campbellton, E3N 3H4 before June 4th, 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323



The masculine gender is used to lighten the text.

Salmon pool warden (2 positions)

Job description :

- To promote the protection of Atlantic salmon in the Restigouche River watershed.
- Site maintenance and operation of workplace infrastructure (generator, lighting, retention barrier, trailers)
- Maintenance of nearby Crown Reserved Fishing Sites
- Field patrol for wildlife protection
- Will answer to the pool warden leader and regional supervisor

Requirements :

- Physical fitness
- Bilingual an asset
- Ability to work in a team
- Possessing a driver's license and vehicle
- Respect of health and safety procedures

Profile :

- Has wildlife protection training or related experience
- The ideal candidate demonstrates initiative, integrity, conscientiousness, understanding of all activities on the river and possesses interest in the conservation of salmon
- Good ability to work in an isolated environment for extended periods of time
- Mechanical maintenance is an asset (generator, pumps, etc.)

Work conditions :

Workplace: Northwest Upsalquitch River Retention Barrier (10 Miles pool)

Salary to be determined based on experience

Seasonal work for 16 to 18 weeks

Working schedule of 7 days on and 7 days off.

Anyone interested in this position must send their Curriculum Vitae by internet to restigouche@globetrotter.net or by mail to CP 995, Campbellton, E3N 3H4 before June 4th, 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323



In order to increase its involvement in wildlife protection, the RRWMC is seeking to fill one wildlife assistant position

The masculine gender is used to lighten the text.

Wildlife assistant (1 position)

Job description :

- To promote the protection of Atlantic salmon in the Restigouche River watershed.
- Develop and implement a protection plan with the partners of the RRWMC
- Assist the pit keepers in place within the RRWMC
- Deploy and use monitoring technology tools
- Matched with a teammate for field patrol for wildlife protection
- Will answer directly to the general manager

Requirements

- Physical fitness
- Bilingual
- Driver license

Profile :

- Has training in wildlife protection or related field
- Good communication skills
- The ideal candidate demonstrates initiative, integrity, conscientiousness, understanding of all activities on the river and possesses interest in the conservation of salmon

Work conditions

Workplace: Matapédia-Kedgwick

Salary to be determined based on experience and training

Seasonal work for 8 weeks, 40 hrs/week

Week and weekends on mixed schedule

Anyone interested in this position must send their Curriculum Vitae by internet to restigouche@globetrotter.net or by mail to CP 995, Campbellton, E3N 3H4 before June 4th, 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323



Le Conseil de Gestion du Bassin Versant de la Rivière Restigouche (CGBVRR) est un organisme à but non-lucrative qui gère différents programmes reliés à la protection et la conservation du saumon Atlantique. Afin de d'accroître son implication dans la protection faunique dans le contexte d'un nouveau contrat, le CGBVRR vise à combler quatre postes de gardiens de fosse :

Le masculin est employé pour alléger le texte

Gardien de fosse a saumon – chef d'équipe (2 postes)

Description du poste :

- Promouvoir la protection du saumon Atlantique dans le bassin versant de la rivière Restigouche
- S'assure de l'entretien du site et de l'opération des infrastructures du lieu de travail (génératrice, éclairage, barrière de rétention, roulottes)
- Entretien des sites de pêche des eaux réservées de la couronne situés à proximité
- Déployer et utiliser les outils technologiques de surveillance
- Patrouille terrain pour protection faunique
- Responsable des communications d'équipe et des rapports journaliers des activités
- Répondra directement au superviseur régional

Exigences

- Bonne forme physique
- Bilingue un atout
- Capacité à travailler en équipe
- Posséder un permis de conduire et véhicule
- Respect des exigences en matière de santé et sécurité au travail

Profil recherché :

- Possède une formation en protection de la faune ou expérience connexe
- Le candidat idéal démontre de l'initiative, de l'intégrité, doit être consciencieux et posséder une compréhension et un intérêt pour la conservation du saumon et l'ensemble des activités sur la rivière
- Bonne capacité à travailler en milieu isolé pour période prolongé
- Maintenance d'équipements mécaniques est un atout (pompe, générateur, etc.)

Conditions de travail

Lieu de travail : Barrière de rétention – Rivière Nord-Ouest Upsalquitch

Salaires à déterminer selon l'expérience

Travail saisonnier d'une durée de 16 à 18 semaines

Cédule de travail de 7 jours consécutifs, 7 jours congé.

Toute personne intéressée par ce poste doit faire parvenir son Curriculum Vitae par internet au restigouche@globetrotter.net ou par la poste au CP 995, Campbellton, E3N 3H4 avant le 4 juin 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323

Le masculin est employé pour alléger le texte

Gardien de fosse a saumon (2 postes)

Description du poste :

- Promouvoir la protection du saumon Atlantique dans le bassin versant de la rivière Restigouche
- Entretien du site et de l'opération des infrastructures du lieu de travail (génératrice, éclairage, barrière de rétention, roulottes)
- Entretien des sites de pêche des eaux réservées de la couronne situés à proximité
- Patrouille terrain pour protection faunique
- Répondra directement au chef d'équipe et au superviseur régional

Exigences

- Bonne forme physique
- Bilingue un atout
- Capacité à travailler en équipe
- Posséder un permis de conduire et véhicule
- Respect des exigences en matière de santé et sécurité au travail

Profil recherché :

- Possède une formation en protection de la faune ou expérience connexe
- Le candidat idéal démontre de l'initiative, de l'intégrité, doit être consciencieux et posséder une compréhension et un intérêt pour la conservation du saumon et l'ensemble des activités sur la rivière
- Bonne capacité à travailler en milieu isolé pour période prolongé
- Maintenance d'équipements mécaniques est un atout (pompe, générateur, etc.)

Conditions de travail

Lieu de travail : Barrière de rétention – Rivière Nord-Ouest Upsalquitch

Salaire à déterminer selon l'expérience

Travail saisonnier d'une durée de 16 à 18 semaines

Cédule de travail de 7 jours consécutifs, 7 jours congé.

Toute personne intéressée par ce poste doit faire parvenir son Curriculum Vitae par internet au restigouche@globetrotter.net ou par la poste au CP 995, Campbellton, E3N 3H4 avant le 4 juin 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323



Afin de d'accroître son implication dans la protection faunique, le CGBVRR vise à combler un poste d'assistant de la faune.

Le masculin est employé pour alléger le texte

Assistant de la Faune (1 poste)

Description du poste :

- Promouvoir la protection du saumon Atlantique dans le bassin versant de la rivière Restigouche
- Participer à la mise en œuvre du plan de protection avec les partenaires du CGBVRR
- Assister les gardiens de fosses en place au sein du CGBVRR
- Déployer et utiliser les outils technologiques de surveillance
- Patrouille terrain pour protection faunique avec un coéquipier
- Répondra directement au directeur général

Exigences

- Bonne forme physique
- Bilingue
- Posséder permis de conduire
- Capacité à utiliser équipement géolocalisation et communication en région isolé

Profil recherché :

- Possède une formation en protection de la faune ou domaine connexe
- Facilité à communiquer
- Le candidat idéal démontre de l'initiative, de l'intégrité, doit être consciencieux et posséder une compréhension et un intérêt pour la conservation du saumon et l'ensemble des activités sur la rivière

Conditions de travail

Lieu de travail : Bassin versant Rivière Restigouche Québec / Nouveau Brunswick, Matapédia(Qué)-Kedgwick (NB)

Salaire à déterminer selon l'expérience et la formation du candidat

Travail saisonnier d'une durée de 8 semaines, 40 hrs/sem

Horaire variable, Jour, soir de semaine et fin de semaine.

Toute personne intéressée par ce poste doit faire parvenir son Curriculum Vitae par internet au restigouche@globetrotter.net ou par la poste au CP 995, Campbellton, E3N 3H4 avant le 4 juin 2021.

Information : 506-759-7300 / 418-865-1323